



La Villa

C'est une demeure du XIX^e siècle dont on parcourt pieds nus les sols de ciment coloré et de carrelages artisanaux. Deux architectes français, Tina Trigala et Yves Lesprit, ont prolongé avec harmonie les façades coloniales de La Villa, les invitant à dialoguer avec des horizons de murs immaculés. Vastes chambres à la fraîcheur voilée de tissus précieux, mobilier contemporain en bois ancien, piscine sur-mesure échappée de l'ombre du luxuriant jardin... Une élégante rencontre d'influences et d'époques à l'image du vieux Pondichéry, que l'on retrouve à quelques pas à la Villa Shanti, hôtel-frère né de la même inspiration. ▀

Texte Léa Outier

La Villa It's delicious to walk barefoot through this 19th-century dwelling, over the colorful cement floors and handmade tiles. Two French architects, Tina Trigala and Yves Lesprit, harmoniously extended La Villa's colonial facades, creating an interplay with horizons of white walls. The spacious and cool rooms are veiled in precious fabrics and furnished with contemporary designs made from old wood. A custom-made swimming pool borders the shady, lush garden. Here is an elegant interplay of influences and eras, just as you'd find in old Pondicherry—which is visible just a few steps away at the Villa Shanti, the brother hotel that sprang from the same inspiration. ▀



LA VILLA

11, rue Surcouf. Tél. +91 413 2338555.
www.lavillapondicherry.com